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Förvaltningens förslag till beslut 
 
Idrottsnämnden beviljar ett stöd som kompenserar  
Mossen Hockey AB (556629-5647) för införandet av nolltaxa året 
runt enligt vad som anges i detta tjänsteutlåtande. 
   

 
Sammanfattning 
I kommunfullmäktiges budget 2022 ingick en budgetsatsning som 
ger barn- och ungdomsföreningar som uppfyller kriterierna för noll-
taxa, avgiftsfri bokning året runt.  
 
När det gäller dessa ishallar har föreningarna byggt skalet till hal-
larna medan staden ägt ispisterna. Föreningen/bolaget har kvar un-
derhållsansvar i olika omfattning. Försäljning av istider skulle ex-
empelvis bidra till att täcka underhållskostnader och amortering av 
lån från när hallarna byggdes. Avtalsvillkoren ser lite olika ut för de 
olika föreningarna/bolaget.  
 
Mossen Hockey AB har genom föreningen Göta Traneberg inkom-
mit med ett önskemål om stöd för 2023 som kompensation för att 
Mossen Hockeys intäktsmöjligheter enligt avtalen försämrats i och 
med beslutet om nolltaxa året runt.  
 
Förvaltningen föreslår att Mossen Hockey AB får ett stöd om 
615 500 kr för Göta Tranebergs nolltaxeverksamhet under ickesä-
song 2023. 
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Bakgrund 
I kommunfullmäktiges budget 2022 ingick en budgetsatsning som 
ger barn- och ungdomsföreningar som uppfyller kriterierna för noll-
taxa, avgiftsfri bokning året runt.  
 
Förvaltningen har tre kvarvarande ishallsföreningsavtal där före-
ningarna/bolaget haft rätt att sälja tider under ickesäsong samtidigt 
som de betalar en dygnsavgift för skötsel och drift till förvaltningen. 
De tre kvarvarande avtalen avser ishallarna på Sätra IP, Stora Mos-
sens IP (B-hallen) och Östermalms IP.  
 
När det gäller dessa ishallar har föreningarna byggt skalet till hal-
larna medan staden ägt ispisterna. Föreningen/bolaget har kvar un-
derhållsansvar i olika omfattning. Försäljning av istider skulle ex-
empelvis bidra till att täcka underhållskostnader och amortering av 
lån från när hallarna byggdes. Avtalsvillkoren ser lite olika ut för de 
olika föreningarna/bolaget.  
 
Under 2022 ansökte Stora Mossen hockey AB och Mälarhöj-
den/Bredäng Hockey om stöd som kompensation för att nolltaxa 
året runt införts. Nämnden beslöt att bevilja ett stöd till föreningarna 
i maj 2022. Mossen hockey AB beviljades ett stöd om 650 tkr och 
Mälarhöjden/Bredäng hockey 300 tkr 2022. 
 
I januari 2023 beslöt idrottsnämnden om ”Fördelning av förenings-
stöd 2023”. I fördelningsärendet framgår en fördelning av före-
ningsstödsbudgeten, som 2023 uppgår till 70,9 mnkr totalt. Budget-
fördelningen inrymmer budget för ansökningar om stöd som uppfyl-
ler kraven i de generella stödformerna. Därutöver avsätts även me-
del för stöd för särskilda prioriterade satsningar där inte de generella 
reglerna är tillämpliga. I dessa fall krävs beslut av nämnd eller av 
förvaltningen enligt delegation. 
 
Ärendet 
Mossen Hockey AB har genom föreningen Göta Traneberg inkom-
mit med ett önskemål om stöd även för 2023 som kompensation för 
att Mossen Hockeys intäktsmöjligheter enligt avtalen försämrats i 
och med beslutet om nolltaxa året runt.  
 
Ärendets beredning 
Ärendet har beretts av administrativa avdelningen. 
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Förvaltningens synpunkter och förslag 
Förvaltningen har under året samlat in information från Mossen 
Hockey AB och Göta Traneberg om till exempel ekonomi, bok-
ningsstatistik och andra förutsättningar. 
 
Mossen Hockey AB har kvar ansvaret för underhållskostnader med 
mera och amorterar fortfarande av på lån som finns kopplat till is-
hallen. Bolaget har själva budgeterat med cirka 650 tkr i intäkter 
från bokningar som nu sker till nolltaxa till följd av beslutet om 
nolltaxa året runt. Bolagets kostnader och intäkter varierar från år 
till år, men enligt deras inlämnade årsredovisningar framgår att 
inget direkt överskott finns kopplat till ishallen.  
 
Efter genomförd ickesäsong har föreningen lämnat information om 
faktiskt utfall för uthyrning till Göta Tranebergs nolltaxeverksamhet 
(barn- och ungdomar). 
 
Förvaltningen föreslår att Mossen Hockey AB ska kompenseras 
med 615 500 kr baserat på faktiskt utfall så att bolagets ekonomiska 
förutsättningar inte ska påverkas 2023 av beslutet om nolltaxa året 
runt. Det vill säga baserat på den dialog förvaltningen och före-
ningen haft föreslår förvaltningen att det är Mossen Hockey AB 
som får stödet även fast det är Göta Traneberg som ansökt om stöd. 
Detta beror på att skälet till stöd är att Mossen Hockey AB’s in-
täktsmöjligheter påverkats sett till gällande avtal.  
 
Under hösten har förvaltningen haft en dialog med föreningen. Dia-
logen kommer att fortsätta inför 2024. Mossen Hockey AB betalar 
5 000 kr per dygn för de dygn de önskar att hålla hallen öppet under 
ickesäsong. Till följd av ökade kostnader för bland annat energi och 
personal täcker inte 5000 kr per dag förvaltningens faktiska drift-
kostnader.    
 
Förvaltningens ambition är att inför 2024 i dialog med Göta Trane-
berg komma fram till en lösning som ger Göta Traneberg möjlighet 
att träna till nolltaxa i samma utsträckning som övriga barn- och 
ungdomsföreningar inom ishockeyn. Detta är viktigt sett till att alla 
föreningar ska behandlas lika. Det är även viktigt att hitta en kost-
nadseffektiv lösning totalt vad gäller öppna ishallar under somma-
ren. Hänsyn bör även tas till det avtal som gäller mellan staden och 
Mossen Hockey AB och vilka möjligheter som finns inom ramen 
för det. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
Förslaget ryms inom avsatt budget för föreningsstöd 2023. 
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Måluppfyllelse 
Förslaget ger förutsättningar för att ungdomsverksamhet i berörda 
ishallar ska kunna ske till nolltaxa på samma sätt som i övriga ishal-
lar. Detta kan sänka de ekonomiska trösklarna för att delta och öka 
efterfrågan under den tid hallarna är öppna, alternativt stärka före-
ningarnas ekonomi. 
 
Konsekvenser för barn 
Eftersom nolltaxa främst avser barn- och ungdomsverksamhet kom-
mer det få en positiv effekt för barn i och med att föreningarna till 
följd av förslaget bör kunna sänka sina avgifter och samtidigt er-
bjuda fler aktivitetstillfällen. 
 
Jämställdhetsanalys 
Inom ishockeyn är andelen pojkar högre än flickor. 
 
 
 
                    _____________ 
 
Bilaga 
Ansökan om särskild insats



Attesterat av
Detta dokument har godkänts digitalt av följande personer:

Namn Datum
Marina Högland, Idrottsdirektör 2023-11-27
Carina Braun, Administrativ chef 2023-11-27


		2023-11-27T14:33:37+0100




